
1 
 

 

 

Beverwijk, 7 december 2023  

 

 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

 

Hierbij bieden wij ons onderzoek “Doorwerking van de rekenkameronderzoeken 2018-2022” aan.  

De Rekenkamercommissie Beverwijk heeft onderzoek gedaan naar de opvolging van de 
aanbevelingen van eerdere rekenkameronderzoeken.  
 
De centrale onderzoeksvraag luidt: Is uitvoering gegeven aan de aanbevelingen van de 

rekenkamercommissie?  

 
Het onderzoek is aangeboden aan het college voor een bestuurlijke reactie. Deze reactie is 
bijgevoegd. 
 

We lichten het onderzoek graag toe in uw eerstvolgende commissievergadering in januari 2024.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Marloes van Rijswijk, 

Voorzitter rekenkamercommissie Beverwijk 

 

 
    


